
 

Referat fra styremøte 

Samarbeidsmøte med komiteene + styremøte på Bryggeriet 3.12.14 

_______________________________________________________________________________________ 

 

Medlemmer:      Tilstede: 

Ann Kristin Bugdø-Petersen    Nei 

Robert Antonsen     Ja   

Marit Barvik      Ja      

Fredrik Weberg     Ja  

Ragnar Brevik repr. v/Maria Brevik   Nei    

Oddvar Bugdø-Aarseth    Nei  

 

Det var ingen av komitelederne som møtte opp og det eneste som ble bestemt på 

styremøtet var at V-trykk v/Henning Lønn skal kopiere opp julebrevet i 150 

eksemplarer. Fredrik retter opp malen og sender den til Henning, han undersøker 

også om det er aktuelt å legge ved refleks (da må vi ha konvolutter også).  

Brevene fordeles på de samme fire styremedlemmene som delte ut 

kontingentgiroen i høst (samme rute også), men vi behøver ikke gjøre det 

samtidig, bare de blir delt ut før jul.  

Neste styremøte blir hos Ann Kristin onsdag 7. januar kl. 20.30 

Fr.stad, 10.12.14, refr. Marit  Barvik, sekretær 

 


